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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 26. marts 2010
stillet følgende spørgsmål nr. 271 (Alm. del), som hermed besvares. 

Spørgsmål 271:

”Vil ministeren oplyse, om antallet af søer, der dør under transport til danske 
samlestalde eller slagterier, bliver registreret, og vil ministeren i bekræftende fald 
oplyse dødstallet for søer i 2008 og 2009?”

Svar:

Fødevarestyrelsen har overfor mig oplyst følgende, som jeg kan henholde mig til: 

Veterinærkontrollen på slagterierne foretager ikke registrering af antallet af døde søer 
under transport. For så vidt angår samlestaldene foretager Fødevarestyrelsen ikke 
systematiske registreringer af antallet af søer, som er døde under transporten til disse. 

Det kan oplyses, at Danish Meat Research Institute (DMRI) overfor Fødevarestyrelsen
har oplyst, at de har foretaget undersøgelser og registreringer, der viser en dødelighed 
på 0,076 % i 2008 for søer under transport i forbindelse med transport til slagteri i 
Danmark. Tallet for 2009 er endnu ikke offentliggjort. 

Henrik Høegh

/Katrine Lindegaard
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